
Referat hovedstyremøte 3/2025, 23. april 

2025 Tidspunkt: Onsdag 23. april 13.00 -18.00  

Sted: Wergelandsveien 1-3, Oslo, sekretariatet  

Deltakere: Daniel Ask (møteleder), Helge Schjølberg, Per Gjertsen, Eiler Macody Lund, 
Lars Brubæk, Frank Kragh Eckell og Geir Gisnås 

Fra sekretariatet: Andreas Hole, Silje Falla Tørmoen (referent), Elin Maria Lilloe-Wall 
(enkeltsaker) og Alfred Mestad Rønnestad (enkeltsaker). 

__________________________________________________________________________ 

SAK 1/2025 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Godkjent 

SAK 2/2025 Endelig godkjenning av referat hovedstyremøte 25.03.2025 

Godkjent 

SAK 3/2025 Økonomi  

Elin Maria Lilloe-Wall presenterte.  

• Presentasjon av foreløpig regnskap pr. kv. 1 2025
Lilloe-Wall la frem foreløpig regnskapsrapport. Det er pr. første kvartal lagt
opp til et resultat på 1 774 027,-,
Det er ønskelig å jobbe videre med en strategi for å hente inn gaver,
testamentariske gaver og lignende. Lokallagsstøtte utbetales i mai/juni, men
det mangler rapportering fra noen lokallag. Sekretariatet følger opp dette og
purrer.

• Oppdateringer budsjett 2025
Lilloe-Wall la frem budsjettet mot regnskapet.

SAK 4/2025 Medlemsstatus 

Det er pr. 16. april 3411 betalende medlemmer, som er en økning på 139 stk. (3272 stk.) 
fra samme tidspunkt i 2024. Det kan vurderes om det skal settes opp slik at det sendes 
ut en undersøkelse til de som melder seg ut for å kartlegge årsaker til utmelding. 

SAK 5/2025 Tilbakemelding fra regionene 

• Nord-Norge:
Schjølberg og Gisnås orienterte fra Nord-Norge.
Hålogaland: Skal arbeide med temakafeer, som er overtatt etter Kreftforeningen.
Skal avholdes medlemsmøte med partner til Kiruna, i Sverige.
Helgeland: Temakafé jevnlig, blant annet i Mo i Rana og Mosjøen. Det har vært



diskutert om lokallaget burde vært delt opp pga. store avstander.  
Lofoten: Ingen aktiviteter og ingen påmeldte til landsmøte. 
Salten: har avviklet årsmøte. 
Troms: Ny leder som er veldig aktiv.  
Vesterålen: Trenger oppfølging da de sliter litt. 

• Midt: 
Brubæk orienterte fra Midt-Norge. 
Nordmøre og Romsdal: 2 påmeldte til likepersonskurs og 1 påmeldt til kurs i 
brukermedvirkning. Har hatt styremøte og foredrag siden sist. Det planlegges 
medlemsmøter videre. Representert i helseforetak. 
Nord-Trøndelag: 1 påmeldt til likepersonskurs. Ingen representasjon i 
helseforetak. Har arrangert kulturreise for medlemmer. 
Sør-Trøndelag: skal ha konstituerende styremøte straks. Ønsker å sette opp mer 
aktivitet ut av sentrum. Skal sette opp ulike aktiviteter, slik som medlemsturer. 
Representert i helseforetak. 
Sunnmøre: 1 påmeldt på likepersonskurs. Har hatt flere styremøter og 
medlemsmøter. Representert i NAV og helseforetak. 
Vest:  
Macody Lund orienterte fra Vest-Norge. 
Sogn og Fjordane og Bergen: Skal arrangere medlemstur og regner med 30-40 
påmeldte. Skal også ha medlemsmøte i juni. 
Sør-Rogaland: - 
Fonna og Haugalandet: Har gjennomført jubileumsmøte, som var svært 
vellykket. 

• Sør:  
Kragh Eckell orienterte fra Sør-Norge. 
Agder Øst: Intet nytt å melde. 
Agder Vest: Intet nytt å melde. 
Telemark: Har meldt på 2 stk. til likepersonskurs i mai. 
Vestfold: Intet nytt å melde. 

• Øst:  
Gjertsen orienterte fra Øst-Norge.  
Asker og Bærum: Intet nytt å melde. 
Innlandet: Har hatt og skal ha flere aktiviteter, temamøter, Montebello osv. 
Sekretariatet skal lage en presentasjon om foreningen før neste møte på 
Montebello i mai. 
Nedre Buskerud: Ønsker tilbakemelding på hvor lokallagets grenser egentlig går. 
Oslo: Intet nytt å melde. 
Østfold: Snart nytt styremøte. Planlegger medlemsmøte i indre Østfold.  
Ringerike/Hadeland: Kun 2 stk. på årsmøte. Ingen planlagte aktiviteter. Ønsker 



hjelp til rekruttering. 
Romerike: Intet nytt å melde. 

SAK 6/2025 Ny kontrakt mellom Orgservice og Prostatakreftforeningen 
Det ble før møtet sendt ut oppdatert utkast til rammeavtale og oppdragsavtale mellom 
Orgservice og Prostatakreftforeningen. Hovedstyret vedtok at styreleder kan signere 
tilbudene etter gjennomført landsmøte. Deretter vil budsjettet justeres. 

SAK 7/2025 Siste nytt fra Likepersonsutvalget  

Gisnås orienterte om siste nytt fra Likepersonsutvalget. Det var 22. april et møte via 
teams, med 17 deltakere, hvor det ble gitt en innføring i bruk av ny nettside. 

Det er 21 påmeldte (inkl. Likepersonsutvalget) på grunnkurset som skal være i slutten av 
mai. Styret ønsker å legge inn oversikt over likepersonskontakene i slutten av PROFO-
nytt. Det settes opp likepersonskurs sammen med tillitsvalgtkonferansen i september. 

SAK 8/2025 Landsmøte 2025 

• Gjennomgang av sakspapirer og siste forberedelser  
Hole, Tørmoen og Ask gjennomgikk sakspapirene og de siste forberedelsene 
som er gjort og skal gjøres. 
 

• Hederstegn 
Utdeling av hederstegn ble diskutert.  
 
Hovedstyret vedtok at det kun skal gis ett hederstegn, og det ble vedtatt at det 
skal gis til Einar Andresen. 

SAK 9/2025 Nye metoder  
Det har ikke vært nye møter i Nye metoder. Neste møte i Bestillerforum er 28. april, hvor 
en sak omhandler prostatakreft: Stockholm3test til beregning av risiko for prostatakreft. 

SAK 10/2025 Status for pilotprosjektet til Kirsti Aas 

Ask orienterte om status for pilotprosjektet til Kirsti Aas. Det skal sendes ut 
samtykkeerklæring og informasjonsskriv, noe de ønsker bistand til av 
foreningen/sekretariatet. De ønsker å sette ned en arbeidsgruppe, hvor det også ønskes 
medlemmer fra hovedstyret, lokallag osv. 

SAK 11/2025 Møter og politisk påvirkning 

• Møte med Kreftregisteret  
Møtet skal avholdes 29. april. 

• Møte om Prioriteringsmelding  
Ask, Schjølberg og Hole var på møte om prioriteringsmeldingen i dag, 23. 
april.  



• Kreftforeningen 
Det har vært møte med generalsekretær Ingrid Ross i Kreftforeningen. 

SAK 12/2025 Bartekampen 2025 

Mestad Rønnestad orienterte om status for Bartekampen. Det jobbes mye med 
modeller, sponsorer og lignende. Det er blant annet satt opp møte med ledelsen i VVS 
Norge, opprettet kontakt med Interflora og Aleris.  

SAK 13/2025 Arendalsuka 2025 

Ask orienterte om status for Arendalsuka 2025. Det avholdes møtes 12. og 13. august i 
samfunnsteltet. Det er ønskelig å være tidlig ute for å booke politikerne. 

SAK 14/2025 DNP 2025 

DNP avholdes 6. november. 

SAK 15/2025 Nytt fra Europa Uomo 

Det må avgjøres hvem to kandidater som skal være med på neste arrangement, Uomo 
Academy. Ask og Gjertsen drar på møte i Helsinki i mai. 
Hovedstyret vedtok å sende Kurt Myrvang og Eiler Macody Lund. 

SAK 16/2025 Orienteringer  

• Nettverkskonferanse for brukere ble gjennomført på mars med Ask og 
Fevolden fra foreningen. 

• 24. mars ble det avholdt brukerseminar med Nasjonalt servicemiljø for 
medisinske kvalitetsregistre  

• 27. mars var det møte om gentesting med Kreftforeningen 
• 26. februar ble det avholdt møte med Montebellosenteret. 

SAK 17/2025 Eventuelt 

Saken utgår 

  


